

# Styremøte

Hovedstyre i Spanskrøret 2023

Dato:03.09.23

Ordstyrer: Olav

Sted:Kontoret

Referent: Håkon

Tilstede:

Fraværende:

## Oppsummering

## Runde rundt bordet

Hvem		Kommentar
Olav	Sett på skoleting, fri fra Festningen og andre festligheter denne helga	
Håkon	Festningen, midt i smørøyet på R3HAB	
Linnea	Festningen, prioriterte Karpe, tok også båtførerkurs	
Hermann	Fraværende	
Emma	Fraværende	
Thea	Jobba fredag og lørdag, og ellers bare skole	
Aurora	Fraværende	
Amalie	Første møte siden ifjor, så hatt sommer og jobb, Festningen, skal begynne med skole	
Herdis	Fraværende	
Mariken	vært syk, vært på festningen og litt skole. Ble drept i tåa, som ødela karpe :(	
Rohan	Skole, Silent Disco og lagd hjemmelaga Butterchicken, sølte på seg mens han spiste restene i dag	Digg *Sykt Digg

## Oppdatering rundt vervarbeid

---

Hvem		Kommentar
Olav	Møte med NV-gangen, solgt merch, ordna varlings skjema og booka auditorium til genfors. Fiksa Brønnøysundregisteret. Komiteopptak	
Håkon	Solgt Merch, holdt påmelding for bankett, lagt ut komitepresentasjoner,	
Linnea	Jobber med å få kontroll på all støtten vi har fått tildelt, fører regnskap og betaler faktura og refusjoner, altså business as usual. Solgt merch	
Hermann	Hengt opp skilt på døren	
Emma		
Thea	Oppdatert det vanlige på nettsiden. Bilder på fadderukesiden, lagt ut genfors og møtereferat. Solgt merch	
Aurora		
Amalie	Har hatt "årsmøte" og meldt inn nytt styre til brønnøysundregisteret, prøver å få oversikt over økonomien, støtte og dokumentasjon og siste halvår, vært med å ordne tur i fadderuka, solgt merch og planlagt tur som er til helga	
Herdis		
Mariken	Har sendt dokumentasjon på støtte til farmen og scavenger hunt. Solgt merch. Har sendt ut evaluering av fadderperioden	
Rohan	Har sendt ut meldinger til alle 1. klassingene på Facebook om påmelding til komiteer, spanskrøret og ball. Har også solgt merch.	

## Ris/ros

---

Hvem	R(i/o)ses for hva
------	-------------------

Thea	Cookies <3
Alle	Ros for Merch-salg!

## Spanks

---

Hvem	Grunnlag for spank	Tas den?

## Styrets forslagskasse

---

Hva	Hva har kommet inn?

## Saker

---

Sak 2: Styrebånd og Spanskrøret pins		Innmelder: Olav Tid: 10 min
Bakgrunn	<b>Vi mangler/har ikke kontroll på et styrebånd og er helt tom for pins.</b>	
Diskusjon	Hører med gamle-chatten om noen har et bånd liggende som er glemt bort. Bestiller pins Snakker om vi skal få et nytt sett med styrebånd. Ta en sykveld og lage bånd? Bruke stoff og stil på Tiller? ("Høres stilig ut" "Stoff med det der") Ja vi får til en kveld og lage!	
Konklusjon	Hører om det ligger et steds. Bestiller pins. Lager nye på en kosekveld	
Handlingsplan	Hører om det ligger et steds. Håkon bestiller 1000 pins. Lager nye Styrebånd på en kosekveld	

\*Bereal

Sak 3: Nytt varslings skjema		Innmelder: Olav Tid: 10 min
Bakgrunn	<b>Håkon og jeg har lagd et nytt varslings skjema</b> <a href="https://forms.gle/Lsnv3VVxr5FtmSBM8">https://forms.gle/Lsnv3VVxr5FtmSBM8</a> Hva er deres tanker om det?	
Diskusjon	Styret er enige, det ser bra ut. Vi bruker det nye	
Konklusjon	Vi bruker det nye	
Handlingsplan	Bytte gamle varslings skjema med nye	

Sak 4: Rundown merchsalg		Innmelder: Olav Tid: 5 min
Bakgrunn	<b>Solgte for over 6k! Godt jobba</b>	
Diskusjon	Huske å bestille mer pins, nok av det andre	
Konklusjon		

Handlingsplan	
---------------	--

<b>Sak 5: Imball Erudio</b>		Innmelder: Olav Tid: 5 min
Bakgrunn	<b>Sist møte sa vi at vi skulle prøve å dra sammen som en gjeng på immballet til Erudio. Har folk fått meldt seg på?</b>	
Diskusjon	De fleste skal! Det blir gøy	
Konklusjon		
Handlingsplan		

<b>Sak 6: Evaluering av fadderperioden</b>		Innmelder: Mariken Tid: 5 min
Bakgrunn	<b>Tilbakemeldinger på fadderperioden</b>	
Diskusjon	<p>Høydepunkter: 27 svar Generelt veldig bra tilbakemeldinger Folk har vært fornøyde. Positivt om fadderledere, komiteen og lederen! Lite tilbakemelding om for mye drikking. Faddere har vært gode på å ikke lage drikkepress. Gitt alternativer og hatt fokus på at man kan la være. Hybel til Hybel, Toga, og Volleyball var favoritter Litt spesifikk kritikk, masse ros</p>	
Konklusjon	Vi tar det med oss videre til neste fadderperiode	
Handlingsplan	Vi tar det med oss videre til neste fadderperiode	

<b>Sak 7: Sosialt til styrevors</b>		Innmelder: Herdis Tid: 15 min
Bakgrunn	<b>Hadde vært gøy å ha en felles lek sammen med de som kommer på styrevorset vårt.</b>	
Diskusjon	<p>Kan ha beerpong turnering? Eller generelt turnering på flere rom? Kan ha blanda lag og bli kjent med folk. Beer pong, dildokast på diskorommet, Six minutes på sitterommet. Vente/pauserom i hovedrommet. 6 lag Burde ha en premie også</p>	

Konklusjon	Turnering - 6 lag, 3 konkurranser: Beer Pong, Dildokast og Six Minutes
Handlingsplan	Legge til rette for turnering, ha en premie.

<b>Sak 8: Søke støtte</b>		Innmelder: Linnea Tid: 5 min
Bakgrunn	Planlegge hva vi skal søke støtte til	
Diskusjon	Søkt om litt div. Må være flinkere på dokumentasjon	
Konklusjon		
Handlingsplan		

Eventuelt kommet opp under møtet

Sak og/eller navn	Konklusjon (eventuelt opprette en saksrubrikk)
9	Styrebilder; Alle møter opp her på Hovedbygget før imball-vors så tar vi bilder og reiser sammen.
Opptakstur hyttevakter	Alle sender melding til 2 stk og spør om de vil være med som hyttevakter.

Handlingsplan videre

Saksnr. + Navn	Handlingsplan
Sak 2: Styrebånd og Spanskrøret pins	Hører om det ligger et steds. Håkon bestiller 1000 pins. Lager nye Styrebånd på en kosekveld
Sak 3: Nytt varslingskjema	Bytte gamle varslingskjema med nye
Sak 7: Sosialt til styrevors	Legge til rette for turnering, ha en premie.

## Møtekritikk

---

- NSTR